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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés
Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Orsrággy ű lésröl szóló 2012 . évi XXXVL
törvény 42 . § (8) bekezdésérc, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX . 30 .) OGY
határozat 91 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazekas Sándor, vidékfejlesztés i
miniszterhez,

„Felkészült-e a kormány a szúnyog-invázióra? ”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A szakemberek előrejelzése alapján idén jóval több szúnyog várható, mint az elmúlt években . Ennek oka ,
hogy jelenleg lényegesen nagyobb szabad vízfdülexek vannak az országban - részben a belvízzel borítot t
területek miatt -, mint tavaly vagy tavalyelölt _

A lárvák ezekben a napokban, hetekben kelnek ki és az ország számos területén megkeserítik az ott élők és az
oda látogató turisták életét . Így ina már nemcsak a Balatonnál és más tavainknál, folyóvizeinknél - Tiszánál, a
Dunánál - jelent majd ez kérdés problémát, hanem azokon a területeken is amelyeket döntött az árvíz a
csapadékos hóalvadásasidőszakban .

A sok kellemetlenség, c területeken hatással van a turizmusra és a vendégforgalomra is . Nagyon fontos tehát,
hogy időben megkezdődhessen a szakmai nyelven szúnyog-gyérítés, hétköznapi elnevezésével a szúnyogirtás,
amely segíti a kellemetlen vérszívóktól való megszabadulást . Már a budapesti belvárosban is tömegével
vannak szúnyogok, de ICübekháza polgármestere is olyan tarthatatlannak ítélte a helyzetet, bogy segítsége t
kérve Orbán Viktor miniszterelnökhöz fordult .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezek alapján kérdezem; mit tesz a kormány annak érdekében, hogy időben megelőzzék a várhat ó
szúnyog-inváziót? Milyen segítséget és mekkora forrásokkal biztosítanak a gyérítéshez? Milyen, az európai
előírásoknak megfelelő gyérítési programokon dolgoznak?

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm!

Budapest, 2013. május 13 .

Pál Béla
országgy űlési képviselő
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